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سرویس سیاسی- معاون امور اقتصادی رییس جمهوری با بیان اینکه تحریم های 
داخلی ما چند برابر بیش از تحریم های خارجی است، گفت: لازمه خیز بلند در 
تولید، باز کردن غُل و زنجیرهایی است که به دست و پای کارآفرینان بسته است.

محسن رضایی  در حاشیه بازدید از واحد های شهرک صنعتی غیردولتی صفادشت 
در شهرستان ملارد، افزود: با برطرف شدن این غل و زنجیرها، جهش در تولید و 

سرمایه گذاری اتفاق می افتد.
وی اضافه کرد: نخستین تلاش ما در دولت سیزدهم این است که در کنار تحریم های 
ظالمانه آمریکا، با سرعت بیشتری تحریم های داخلی که دست و پای کار آفرینان را 

بسته است، برطرف کنیم تا تولید دوباره رونق یابد.
رضایی به واحد بازدید شــده صفا دشــت اشــاره کرد و گفت: همین مجموعه 
در زمان ســخت ترین تحریم های غرب علیه کشور، یعنی دوره دونالد ترامپ 
رئیس جمهوری پیشین آمریکا تاکنون، مدرن ترین تجهیزات را توانسته است از 

کشورهای خارجی وارد کند و آماده جهشی بزرگ در تولید است.
معاون امور اقتصادی رییس جمهوری با اشاره به دغدغه واحدها در تهیه و تولید 
تجهیزات دست دوم خاطر نشان کرد: ما مقررات و ضوابط زیادی در کشور داریم 

که برخی از آنها در تعارض با یکدیگرند که باید آنها را برطرف کنیم.
وی با تاکید بر اینکه کارآفرینان ما آماده خیز بلند در تولید ملی هستند، ادامه داد: 
حدود ۴۰ هزار مقررات و ۱۰ هزار قانون در کشور مصوب شده است که مربوط 

به پیش از پیروزی انقلاب شکوهمند اسلامی است.
وی با تاکید بر اینکه این قوانین دست و پای تولیدکنندگان را بسته است، افزود: 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی برای حل این چالش دایره تنقیح قوانین تشکیل 
داده اند و ما نیز در دولت سیزدهم موانع را شناسایی و بررسی می کنیم و از پیش 

پای کارآفرینان بر میداریم.

رضایی معاون امور اقتصادی رییس جمهور: 

 تحریم های داخلی چندین برابر 
تحریم های خارجی است 

در دانشگاه امام صادق 
صدیقه مهدوی کنی دختر ارشد آیت الله مهدوی کنی در پاسخ به این که آیا هدف 
اصلــی راه اندازی دانشــگاه امام صادق، تربیت مدیــران زن برای نظام جمهوری 
اســلامی بوده اســت، توضیح داد: »هدف ما تربیت زنان برای مشاغلی بود که در 
جامعه بدان احساس نیاز می شود، از همان ابتدا هم هدف این نبود پردیس خواهران، 
وزیر و رییس جمهور زن تربیت کند اما هدفمان تربیت مدیران میانی تربیتی برای 
نظام آموزشــی، حقوقی برای نظام قضایی، قانونگذاری و پژوهشــی است که در 
تصمیم سازی ها و تصمیم گیری های مرتبط با مسائل زنان حضور فعال داشته باشند

اخبار ویژه ...

در وین و ژنو 
علیرضا سلیمی عضو هیأت رئیسه مجلس شورای اسلامی گفت: برخی افراد که در 
دولت گذشته در سطح معاون وزیر و رؤسای سازمان های مهم کشوری مسئولیت 
داشته اند، به بهانه آلودگی هوای تهران دو سه ماه به ژنو و وین رفته اند و آنجا ساکن 
شــده اند و جالب است از همانجا درباره مسائل کشور مصاحبه و تئوری پردازی 

می کنند.

مختص پولدارها شده
جعفر شربیانی، عضو شورای شهر تهران در صفحه شخصی خود در توئیتر درباره 
طرح ترافیک و طرح محدودیت تردد شــبانه اظهار داشت: برخی از کارشناسان، 
خروجــی عملی طرح ترافیک را در آمدزایــی می دانند تا اینکه کمک به کاهش 
آلودگی هوا باشــد. عضو شورای شهر تهران با اشاره به اینکه همه متخصصان بر 
این باورند که طرح محدودیت تردد شــبانه نقشی در کاهش کرونا نداشته است، 
گفت: محصول مشترک طرح ترافیک و طرح محدودیت تردد شبانه این است که 
تهران مختص به پولدارها شده است. همه متخصصان هم بر این باورند که طرح 
محدودیت تردد شبانه نقشی در کاهش کرونا نداشته و آن هم درآمدزا شده است. 
شربیانی بیان داشت: محصول مشترک هر دو طرح این است که روز و شب تهران 

مختص به پولدارها شده است.

سعید خطیب زاده صبح روز گذشته در نشست هفتگی 
خود با رسانه های داخلی و خارجی در پاسخ به سوالی 
در مورد اظهارات مقامات رژیم صهیونیســتی مبنی بر 
اختصاص یک و نیم میلیارد دلار از سوی این رژیم برای 
حمله به تأسیسات هسته ای ایران اظهار کرد:  ما هیچ گاه 
تهدید رژیم صهیونیســتی برای ثبات و امنیت منطقه را 
نادیده نگرفته ایم چرا که ذات این رژیم بحران آفرینی و 
ریشه های آن در ایجاد ناامنی است. در همین راستا هیچ 

گونه محیط امنی را برنمی تابد.
خطیــب زاده اظهار کرد:  رژیم صهیونیســتی به خوبی 
از مجموع توانمندی های ایران آگاه اســت. توانمندی 
محــدود خود را هم می دانــد و بر این موضوع آگاهی 
دارد که ایران در مورد امنیت خود با هیچ طرفی مصالحه 
نمی کند و شوخی ندارد. ما تهدید رژیم اشغالگر قدس 
برای ثبات امنیت منطقه را نادیده نگرفته ایم و به آن توجه 

داریم.
وی افزود: به این گونه موضوعات در جای خود پاسخ 

داده شده است و اگر لازم باشد پاسخ داده خواهد شد.
سخنگوی وزارت خارجه همچنین در پاسخ به سوالی 
در ارتباط با مذاکرات ایران و عربســتان و اینکه آیا این 
مذاکرات منجر به بازگشایی سفارتخانه های دو کشور 
در تهران و ریاض خواهد شــد و زمان این موضوع کی 
خواهد بــود، گفت:  آنچه که من در مصاحبه با یکی از 
خبرگزاری های کشــور مطرح کــردم این بود که ما تا 
بازگشایی سفارتخانه های دو کشور فاصله داریم و زود 

است که اکنون در مورد این موضوع صحبت کنیم.
وی ادامــه داد: گفت وگوهای تهران و ریاض در بغداد 
شروع یک فرایند است که انتهای این فرایند می تواند به 
این موضوع ختم شود که البته همه آن مشروط و منوط به 

تعهد جدی ریاض برای اقدام موثر است.
خطیــب زاده همچنین در این نشســت که حدود یک 
ساعت به طول انجامید در پاسخ به سوال دیگری در مورد 
برخی از پیشــنهادات مطرح شده در خصوص مذاکره 
دوجانبه بین ایران و آمریکا در یک کشور ثالث تصریح 
کرد:  بین ایران و آمریکا مدت هاســت که گفت وگویی 
نبوده است. بعد از خروج یک جانبه و غیرقانونی آمریکا 
از برجام تماس و یا ارتباط مســتقیم و یا غیرمستقیمی 

وجود نداشته است.
ســخنگوی وزارت خارجه ادامه داد:  آمریکا به عنوان 
ناقض قطعنامه ۲۲۳۱ شــورای امنیت ســازمان ملل به 
صورت یک جانبه از برجام خارج شده و در این مدت 
تــلاش کرده که برجام از بین برود. تحریم های ظالمانه 
و فراســرزمینی ضد مردم ایران اعمــال کرده و تلاش 
کرده کــه مانع روابط عادی ایران در حوزه های تجاری 
و اقتصادی با کشــورهای مختلف شود و در این زمینه 
آن چنان زیاده روی کرده که نه تنها کشورهایی که با ایران 
همکاری می کردند مورد فشــار قرار داده بلکه متحدان 

خود را نیز تنبیه کرده است.
وی افزود: تا زمانی که این واقعیت ها بر روی زمین تغییر 
نیابد تصور نمی شود که در هیچ شکل و فرمتی تماسی 

بین تهران و واشنگتن برقرار شود.

ســخنگوی وزارت خارجه در ادامه در پاسخ به سوال 
دیگری مبنــی بر اینکه ایران اعلام کرده که آمریکا باید 
برای ماندن خود در برجام تضمین دهد تا به مانند دوران 
ترامپ یک جانبه از این توافق خارج نشــود و ایران به 
صورت عینی به دنبال گرفتن چه تضمین هایی از آمریکا 
در این ارتباط است، تصریح کرد: در مورد مباحث فنی 
و تکنیکی باید در چارچوب خودش بحث و گفت وگو 
شود و مطرح کردن این گونه مسائل در فضای عمومی 

بعضا باعث ایجاد سوءتفاهم می شود.
خطیــب زاده ادامه داد:  اصل این موضوع این اســت که 
ایران و کشورهای ۱+۴ تأکید بر این دارند که آمریکا باید 
نیت خود را در عمل و آن هم با ارائه تضمین هایی نشان 
دهد که دیگر هیچ کس در واشنگتن با خروج یک جانبه 
از توافقات دنیا را به سخره نمی گیرد. آنچه که ترامپ با 
خروج غیرقانونی از برجام انجام داد تنها به سخره گرفتن 
طرف های مقابــل در برجام نبود بلکه به نوعی حقوق 
بین الملل و سازوکارهای بین المللی را به سخره گرفت. 
اینکه آمریکا چه نوع تضمین های سیاسی و حقوقی ارائه 
دهد که در برجام گنجانده شود در مورد آن مباحثی مطرح 
شده است. آمریکا به دنبال پیشبرد اهداف خود خارج از 
ارائه هر گونه تضمینی اســت و تصور می کند که پلیس 
دنیاست و هر موقع که بخواهد می تواند قوانین و مقررات 
را نقض کند. ما در موضوع برجام اجازه نخواهیم داد که 
اقتصاد و بخش های اقتصادی ما که از آن شوک یک بار رد 
شدند مجددا در وضعیتی قرار بگیرند که وضعیت تردید 
باشد. تنها وقتی بازگشت آمریکا به برجام را می پذیریم 

که مطمئن باشیم این بازگشت قطعی است.
ســخنگوی وزارت خارجه کشورمان همچنین در این 
نشســت در ارتباط با مذاکرات ایران و عربستان و اینکه 
در بحران اخیر ایجاد شده بین بیروت و ریاض مقامات 
وزارت خارجه عربستان عامل اصلی مشکلات درلبنان 
را حزب الله که یکــی از متحدان اصلی ایران در منطقه 
است دانسته است و با توجه به این نوع موضع گیری از 
سوی مقامات سعودی گفت ؤگوهای ایران و عربستان 
چگونه انجام می شود، خاطر نشان کرد: گفت وگوهای ما 
با عربستان در مورد موضوعات دوجانبه و منطقه ای است 
و ما درباره دوستان خود با کسی صحبت نمی کنیم و در 
واقع دوســتان ما موضوع صحبت ما با کسی نیستند. ما 

همواره در کنار دوستان خود قرار داشته و داریم.
خطیــب زاده ادامه داد:  دولــت ریاض خود می داند که 
سیاست فشار و محاصره علیه دیگر کشورها مدت هاست 
که اثر خود را از دست داده است. ما در کنار مردم یمن و 

دوستان مان ایستاده ایم.
ایــن دیپلمات ارشــد کشــورمان خاطر نشــان کرد: 
گفت وگوهای صورت گرفته بین ایران و عربســتان در 
بغداد گفت وگوهای جدی بوده،  موضوعات به صورت 
شفاف بین دو طرف بیان شده است و اینکه به کجا برسیم 
مشــروط و معطوف به اقدامات جدی از سوی طرف 

مقابل فارغ از اظهارات صرف رسانه ای است.
سخنگوی وزارت خارجه در ادامه گفت وگوی خود با 
خبرنگاران در پاسخ به ادعای برخی از کشورهای حوزه 

خلیج فارس در مورد جزایر ایرانی در این منطقه گفت: 
موضع ایران در این زمینه لایتغیر است و این جزایر ایرانی 

در خلیج همیشه فارس ایرانی بوده و خواهد بود.
وی همچنین با بیان اینکه ما همسایه صبوری هستیم و 
این موضوع را همواره نشــان داده ایم، افزود: اما در مورد 
حتی یک میلیمتر از خاک خود و حفاظت از آن هیچ گاه 
کوتاه نیامده ایم و خونی که در هشت سال دفاع مقدس 
در دفاع از کشور ریخته شد نشان داد که ما حتی از یک 

وجب خاک مان نمی گذریم.
خطیب زاده همچنین در پاسخ به این سوال که آیا نشست 
مذاکرات وین در ســطح وزرای خارجه برگزار خواهد 
شــد یا در حد معاونین گفت: در سطح وزیران خارجه 
موضوعی مطرح نیست و این مذاکرات به مانند گذشته 
در سطح معاونان پیگیری خواهد شد. باید موضوعات 
مختلف مطرح شود. گفت وگوها به زودی طی دو، سه 
هفته آینده آغاز خواهد شــد و بــه صورت تمرکز و با 
انرژی بیشــتری پیگیری می شود. ایران به دنبال مذاکره 
برای مذاکره نیســت. ما به دنبال مذاکرات نتیجه محور 
هستیم و مقدماتی که برای این مذاکرات آماده شده برای 
این است که این مذاکرات از بن بست وین خارج شود 
ولی اگر آمریکا بخواهد روال قبل را ادامه دهد شــرایط 

سختی وجود خواهد داشت.
خطیب زاده همچنین در مورد انتظار ایران از نقش چین 
در جریان مذاکرات وین گفت:  گفت وگوهای ما در وین 
قبل از پایان ماه نوامبر آغاز می شود. ما و پکن رایزنی های 
خیلی نزدیکی با هم داریم و در بروکســل تاریخ آغاز 
مذاکرات قطعی و نهایی نشد چرا که ایران می خواست با 
همه طرف ها از جمله پکن رایزنی کند و تاریخ به زودی 

نهایی می شود.
وی در مورد خبر منتشر شده مبنی بر اهدای ۲۰۰۰ ماسک 
توسط کره جنوبی به یکی از بیمارستان ها در تهران و اینکه 
آیا این خبر طنز است و نگاه ایران به این خبر و اقدام کره 

جنوبی چیست، گفت: طنز نیست.
خطیب زاده در پاسخ به همین خبرنگارگفت: البته اجازه 
بدهید همین موضوع را در حد طنز نگه داریم. مردم کره 
جنوبی در جاهای مختلف نشان داده اند با آنچه که دولت 
کره در قبال ایران نشان داده به نوعی نارضایتی دارند و ما 

این را در موضوعات مختلف احساس می کنیم.
ســخنگوی وزارت خارجه همچنین گفت: ما ســعی 
کرده ایم موضوعاتی که مربوط به اقدامات و سیاست های 
دولت کره در قبال پول های بلوکه شده ایران در کره است 
را از برخی از مسائل دیگر جدا کنیم تا کمترین تأثیر را بر 

روابط دو کشور بگذارد.
وی ادامه داد:  فکر می کنم هیچ ملتی برنتابد که دســت 
کشور و ملت دیگری در جیبش باشد. این پول ها متعلق 
به ملت ایران اســت، باید به مردم ایران بازگردانده شود. 
تلاش هایــی در این زمینه صورت گرفته ولی به اندازه 
کافی نبوده است. ما در وزارت خارجه با بانک مرکزی 
و همچنین طرف کره ای صحبت کرده ایم، ارتباط داریم. 
اراده ای در این زمینه وجود دارد ولی محقق نشده است 

و باید سعی کنیم که این موضوع محقق شود.
ســخنگوی وزارت خارجه همچنین در پاسخ به سوال 
دیگری در مورد بیانیه اخیر سران آمریکا، فرانسه، آلمان 
و انگلیــس در مورد ایران و مذاکرات هســته ای و ابراز 
نگرانی های آن ها از پیشرفت های هسته ای ایران اظهار 
کرد:  هر سه کشور اروپایی و هم آمریکا به خوبی می دانند 
که وضعیت فعلی به دلیل بی عملی و فرار آن ها از انجام 
تعهدات شــان به همراه نقض آشــکار قطعنامه ۲۲۳۱ 

شورای امنیت سازمان ملل و برجام است.
وی با اشــاره به بی عملی اروپایی هــا در برابر اجرای 
تعهداتشان در برجام گفت:  آن ها نمی توانند تاریخ را از 
سر بنویسند. توصیه می کنیم به جای اینکه دور هم جمع 
بشوند و گعده های دوستانه بگیرند و حرف هایی بزنند 
که وقتی از خواب بیدار می شوند خودشان نیز باورشان 
نمی شود برای راهکارهایی فکر کنند که چگونه می توانند 

به عنوان دولت های مسئول به تعهداتشان عمل کنند.

مذاکراتویندو،سههفتهآیندهآغازمیشود
خطیب زاده سخنگوی وزارت خارجه اعلام کرد:

 سرویس سیاسی-  سخنگوی وزارت خارجه کشورمان اظهار کرد:  رژیم صهیونیستی به خوبی از مجموع توانمندی های ایران آگاه است 
و توانمندی محدود خود را هم می داند و به این موضوع آگاه است که ایران درباره امنیت خود با هیچ کسی مصالحه نمی کند و شوخی ندارد.

سرویس سیاسی-  دبیر کمیسیون ماده ۱۰ قانون نحوه فعالیت احزاب و گروههای 
سیاسی از تعیین مالک شریعتی نماینده مجلس، محمد عباسی نماینده قوه قضاییه 
و دبیر کمیســیون به عنوان هیات نظارت بر انتخابات نمایندگان احزاب ملی و 

استانی خبر داد.
محسن اسلامی درباره نهمین جلسه کمیسیون ماده ۱۰ قانون نحوه فعالیت احزاب 
و گروههای سیاسی، گفت: دستور جلسه امروز انتخاب دبیر این کمیسیون بود و 
محمد باقر خرمشاد معاون سیاسی وزارت کشور با توجه به مسوولیتم به عنوان 
مدیرکل دفتر امور سیاسی وزارت کشور، مرا معرفی کرد و در نتیجه به اتفاق آرا به 

عنوان دبیر کمیسیون ماده ۱۰ احزاب انتخاب شدم.  
مدیرکل دفتر امور سیاسی وزارت کشور، درباره مصوبات دیگر جلسه امروز افزود: 
نمایندگان احزاب ملی و استانی در کمیسیون ماده ۱۰ قانون نحوه فعالیت احزاب و 
گروههای سیاسی آبان و آذر پس از طی دو سال به پایان می رسد و به همین جهت 

باید در تدارک برگزاری انتخابات باشیم.
اسلامی یادآور شد: برای این کار نیازمند تعیین نمایندگان مجلس و قوه قضاییه در 
هیات نظارت بودیم. بنابراین با انتخاب مالک شریعتی نیاسر نماینده مردم تهران 
مجلس شــورای اسلامی و محمد عباسی از قوه قضاییه به عنوان اعضای هیات  

نظارت انتخاب  مقدمات برگزاری این انتخابات فراهم شد.
وی خاطرنشان کرد: در ادامه جلسه پروانه فعالیت »مجمع ملی کشاورزان ایران« 
مورد بررسی قرار گرفت که به دلیل نقص برخی موارد و مدارک ادامه بررسی به 

جلسه بعد موکول شود.
مدیرکل سیاسی وزارت کشور افزود: مجوز فعالیت حزب احیاگران تمدن ایرانی 
اسلامی به لحاظ اصلاحات در مرامنامه و اساسنامه مورد تایید و تصویب اعضا 

قرار گرفت.
اسلامی گفت: همچنین گزارش برگزاری مجمع عمومی »جامعه اسلامی کارگران«  

و »حزب مستقل و اعتدال ایران« مورد تایید اعضا قرار گرفت.
وی یادآور شــد: نظر ما این اســت که جلســات کمیسیون هر دو هفته به شکل 
منظم برگزار و امور به دقت رسیدگی شود تا شاهد یک نظم در پیشبرد کارها و 
پاسخگویی به نیازهای موجود باشیم و تلاش می کنیم تا تراکمی که اکنون شکل 

گرفته را برطرف کنیم.

دبیر کمیسیون ماده 10 احزاب:

اعضای هیات  نظارت بر انتخابات احزاب 
ملی و استانی انتخاب شدند

سرویس سیاسی-  - سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
شورای اسلامی از بررسی اتفاقات هفته گذشته در جایگاههای توزیع سوخت در 
کمیســیون متبوعش خبر داد و گفت: با توجه به گزارش دستگاه های حاضر در 
نشست امروز، اجماع درباره علت بروز این خرابکاری وجود ندارد و بررسی ها 

هنوز ادامه دارد.
»محمود عباس زاده مشکینی« در توضیح نشست کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس شــورای اســلامی به خبرنگاران گفت: جلسه امروز با حضور 
نمایندگان وزارتخانه های نفت و اطلاعات، مرکز پژوهش های مجلس و سازمان 
پدافند غیرعامل در خصوص بازدارندگی در مقابل خرابکاری های سایبری برگزار 

شد.
سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی افزود: 
نمایندگان دستگاه ها گزارش مبسوطی درباره تدابیر و تصمیمات لازم برای هر چه 
محکم تر کردن ساختار دفاعی در بخش سایبری ارائه کردند. همچنین دستگاه ها 
در گزارشات خود متذکر شدند که چنین خرابکاری در آبان ماه پیش بینی شده و 

آمادگی نسبی در این زمینه داشتند.
وی با تاکید بر اینکه واکنش سریع دستگاه ها مانع آسیب های گسترده این خرابکاری 
شد،  اظهارداشت: با توجه به گزارش دستگاه های حاضر در نشست، اجماع درباره 
علت بروز این خرابکاری وجود ندارد و بررسی ها هنوز ادامه دارد. در واقع منشاء 
این خرابکاری ممکن است خارجی یا داخلی باشد. ولی درباره موضوع نفوذ یا 

حمله سایبری به قطعیت نرسیده اند.
عباس زاده مشکینی با بیان اینکه مولفه نفوذ در حادثه اخیر دور از انتظار نیست، 
گفت: کمیته تخصصی کمیسیون امنیت ملی این مسئله را بیشتر بررسی خواهد کرد 

و گزارش تکمیلی در کمیسیون قرائت خواهد شد.

سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس:

درباره علت خرابکاری هفته گذشته در 
جایگاههای سوخت اجماع نظر وجود ندارد

جشن طلاق 

سیره ائمه اطهار 

شاخص انقلاب و مبارزه است

کار آمریکا و اسرائیل بود

این همه مذاکره نیست 

شرع و شریعت مخالفت کرده 

رییس دادگستری شهرستان بهارستان گفت: ابتذال اخلاقی در جامعه فراگیر شده 
و برخی زنان جشن طلاق برگزار می کنند. هاشم امامی در جمع خبرنگاران افزود: 
اضمحلال فرهنگی و ابتذال اخلاقی در جامعه به عرف و فرهنگ تبدیل شده است 
و مسئولین برای مقابله با آن کاری نمی کنند. وی با اشاره به مطالبه مقام معظم رهبری 
در مورد مسائل فرهنگی، بیان کرد: بارها رهبر حکیم انقلاب اسلامی در مورد تهاجم 
فرهنگی در کشور تذکر و هشدار داده اند ولی مسئولین با جدیت به آن توجه نکرده 
اند. رییس دادگستری بهارستان تصریح کرد: ناهنجاری ها جای هنجارها را در جامعه 
گرفته اســت و مقام معظم رهبری در مورد دشمنان خارجی و داخلی بارها تذکر 
داده اند، باید با کار جهادی برای حل مشکلات فرهنگی قدم برداشت تا ابتذال های 
اخلاقی در جامعه ریشه نکند. وی ضمن هشدار به مسئولین در مورد پدیده شوم 
برگزاری جشن طلاق در جامعه، افزود: مسئولین باید برای جلوگیری از آسیب های 

اجتماعی و فرهنگی از تمام توان و ظرفیت خود استفاده کنند.

»لاله افتخاری« چهره سیاســی اصولگرا در مورد اهمیت سفرهای استانی رییس 
جمهور و تاثیر آن در ایجاد امید برای مردم و بهبود اوضاع گفت: باید به جناب آقای 
رییسی خدا قوت گفت. روش آیت الله رییسی برای اداره کشور روشی است که در 
اسلام توصیه شده و سیره ائمه معصومین )ع( است. او توضیح داد: در عهدنامه مالک 
اشتر آمده و در این خصوص حضرت سفارش می کنند که مبادا از مردم چهره بپوشید 
و باید با آنها باشید و باید با صنوف مختلف از جمله نظامیان و اصناف و بازاریان و 
صنعت گران و مردم عادی و نیازمندان همه را مد نظر داشته باشید. افتخاری تاکید کرد: 
این الگوی درست کشور داری است و انشاا... که ایشان بتوانند با فعالیتی که دارند و با 
پیگیری این مسائل، بارقه امید را در دل مردم ایجاد کرده و این موارد را پیگیری کنند.

حجت الاســلام حسن روحانی در پیامی با تجلیل از شخصیت و سوابق آیت الله 
صافی گلپایگانی تاکید کرد: جایگاه مرجعیت در تاریخ شیعه، ضامن بقای مکتب 
اهل بیت)ع(، الهام بخش ایســتادگی در برابر استبداد و استعمار و مایه حفظ امید و 
انسجام جامعه ایران در سده های اخیر بوده است. تضعیف این جایگاه با هر توجیهی، 
ریختن آب به آســیاب دشــمنان عزت و هویت ملی است. روحانی با تجلیل از 
شخصیت و سوابق آیت الله صافی گلپایگانی گفت: شخصیت وارسته و مبارزی 
همچون آیت الله صافی گلپایگانی، با سوابق بی نظیر در دفاع از اسلام و نظام، خود 
شاخص انقلاب و مبارزه است و ادعاهای انقلابیگری را باید با چنین ترازوهایی 

سنجید.

سردار غلامرضا جلالی رئیس سازمان پدافند غیرعامل کشور با بیان اینکه براساس 
تحلیل های اطلاعاتی حمله ســایبری به سامانه های سوخت از طرف یک کشور 
خارجی و آمریکایی ها و صهیونیست ها انجام شده است، گفت: اما از نظر اطلاعات 
فنی در حال بررسی هستیم و به صورت قطعی نمی توانیم اظهار نظر کنیم. سردار 
جلالی با حضور در یک برنامه زنده تلویزیونی به تشــریح ماموریت های سازمان 
پدافند غیرعامل کشــور، بررسی حمله سایبری با هدف اختلال در سامانه انتقال 
ســوخت کشور، راهکارهای کاهش آســیب پذیری در برابر حملات سایبری و 
بررسی آخرین اقدام های این سازمان برای تامین امنیت زیرساخت های سایبری 

پرداخت. 

امیرعبداللهیان گفت : من در صحبت های اولیه خود به سه کشور اروپایی و آقای 
»جوزپ بورل« و آقای »گوترش« گفتم که ما درباره چگونگی مذاکره و نقطه آغاز 
آن بحث داریم و در حال جمع بندی هستیم اما اگر بخواهیم روند منطقی مذاکره را 
ببینیم، شاید یک راه ساده تر وجود دارد و آن اینکه توافق کنیم دقیقاً به همان نقطه ای 
که ترامپ از برجام خارج شد، برگردیم. براساس نظر شخص من، اگر برای بازگشت 
به برجام اراده ای جدی در امریکا وجود داشته باشد، اصلاً نیازی به این همه مذاکره 
وجود ندارد. کافی اســت از همین فردا یک فرمان اجرایی از سوی رئیس جمهور 
امریکا صادر شود و آنها اعلام کنند به نقطه ای که ترامپ از آن خارج شد، برمی گردند 
اما مسأله اینجاست ما این اراده و نیت را از امریکایی ها در پیام هایشان می شنویم، 

ولی در رفتارشان نمی بینیم.

حسین جلالی، عضو کمیسیون فرهنگی مجلس در واکنش به انتشار خبری مبنی 
بر ارائه طرح ورود زنان به اســتادیوم های فوتبال به مجلس یازدهم گفت: »در هر 
موضوعی به تعیین سازوکارهای نیازمندیم. در موضوع ورود زنان به استادیوم هم 
همینطور است. بعضی از اصول مخالف آن است که مردان در برابر زنان بدون لباس 

ورزش و کشف حجاب کنند. این بحث مبنایی است. 
ما هم برای ورود زنان به اســتادیوم منع قانونی داریم«.  او در پاســخ به این که کدام 
بند از کدام قانون ورود زنان به استادیوم ها را ممنوع کرده، گفت: »شرع و شریعت با 
این مساله مخالفت کرده است.« او درباره اینکه کدام نهاد مسئول اعلام نظر شرع و 
شریعت است نیز بیان کرد: »شورای نگهبان و مجمع تشخیص مسئول هستند. بالاتر 
از همه فتوای رهبری را داریم. فتوای رهبری اســت که رویت مستقیم بدن مردان 
توسط زنان حرام است. این فتوا تکلیف حضور زنان در استادیوم ها را روشن و آن 

را منع کرده است.«

سیاسی

استاندارانتوسعهوتسهیلمراوداتمرزیراسرلوحه
اقداماتخودقراردهند

سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی وزارت کشور:

سرویس سیاسی -  سرپرست معاونت 
هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منطقه ای 
وزارت کشور، گفت: استانداران و معاونین 
اقتصادی با همکاری دیگر دســتگاه ها و 
بخش خصوصی، توســعه و تسهیل در 
مراودات مرزی را در ســرلوحه اقدامات 

خود قرار دهند.

محسن کوشش تبار در نشست بررسی 
صادرات و واردات از بازارچه های مرزی 
با حضور معاونان اقتصادی و مدیران کل 
گمرک اســتانهای دارای بازارچه مرزی، 
با اشــاره به تاکیدات رییس جمهوری بر 
اهمیت بازارچه های و گسترش مبادلات 
مرزی، گفت: لازم اســت اســتانداران 

و معاونین اقتصــادی با همکاری دیگر 
دستگاه ها و بخش خصوصی، توسعه و 
تسهیل در مراودات مرزی را در سرلوحه 

اقدامات خود قرار دهند.
سرپرســت معاونت هماهنگــی امور 
اقتصادی و توسعه منطقه ای وزارت کشور 
با بیان اینکه یکی از دغدغه های جدی وزیر 
کشور حل مشکلات بازارچه های مرزی 
و بهبود معیشت مرزنشینان است، گفت: 
باید مشکلات و مسائل این بخش احصا 
و با اشراف کامل بر موضوعات، در جهت 

برطرف کردن آنها حرکت کرد.
کوشش تبار به نبود زیرساخت های لازم و 
مناسب برای توسعه بازارچه ها اشاره کرد 
و ادامه داد: باید اقدامات لازم برای جذب 
بودجه در جهت فعال تر کردن بازارچه ها 

انجام شود.
وی بــا تاکید بر نقــش اقتصادی بخش 
خصوصی در تولید، اشتغالزایی و سرمایه 
گذاری در بازارچــه های مرزی، گفت: 
باید با فعال کردن ارتباطات بین المللی و 
تعاملات مرزی و مردمی، مسیرهای جدید 

صادرات و واردات از بازارچه های مرزی 
ایجاد کنیم.

سرپرســت معاونت هماهنگــی امور 
اقتصادی و توسعه منطقه ای وزارت کشور 
تاکید کرد: نگاه نوآورانه و تحول گرایی در 
بازارچه های مرزی می تواند فرصت های 
شغلی و شــرایط خوبی را ایجاد کند که 
باعث رونق اقتصادی و بهبود معیشــت 

مرزنشینان نیز خواهد شد.
وی بــا بیــان اینکه برخی مشــکلات 
بازارچه های مرزی در آن ســوی مرزها 
قــرار دارد، بر گســترش همکاری ها با 
وزارت امور خارجه در راستای تعاملات و 
با کشورهای همسایه و تسهیل در مراودات 

مرزی تاکید کرد.
در این نشســت معاونان هماهنگی امور 
اقتصادی و مدیران کل گمرک استانهای 
دارای بازارچــه مرزی بــا بیان دیدگاه ها 
و نقطــه نظرات خود در راســتای بهبود 
وضعیت بازارچه های مرزی، مســائل و 
مشــکلات موجود در این بازارچه ها را 

مطرح کردند.


